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Protokół nr XXXII / 13 
z sesji Rady Gminy Brody 

odbytej w dniu 31.10.2013r. 

 

1. Otwarcie obrad XXXII Sesji Rady Gminy Brody. 

        

                  O godz. 9
08

  Przewodniczący Rady Gminy Brody p. Marek Tracz otworzył obrady XXXII 

Sesji Rady Gminy Brody. 
Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
Na  15 radnych -  obecnych było 13. 
Radna E. Ginibor oraz T. Kowalczuk usprawiedliwili swoją nieobecność. 

Przewodniczący Rady  spytał czy są uwagi do porządku obrad ?  
Radni nie zgłaszali uwag. 

Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie kto jest za przyjęciem porządku obrad ? 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad .. 
 
2. Przyjęcie protokołu z  XXXI  sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady spytał czy są uwagi do protokołu.. 
M. Maszkowski – na str. 5  mówił, że w Bieczu rodzice  zakupili tylko kilka  elementów a nie cały plac 
zabaw. 
Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem protokołu z XXXI sesji ? 
Radni przyjęli protokół jednogłośnie. 
 
3. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 
Wójt 
- w poniedziałek był  na posiedzeniu Lokalnej Grupy Działania  
  W tym samym dniu uczestniczył  w obchodach 250 rocznicy śmierci Brűhla  w Forście. 
- 30.10.2013r. – był w Cotbus  na spotkaniu Związku Polaków Łużyckich dot. stworzenia produktu  
   turystycznego m. innymi mówiono o  parku w Brodach. 
 
Wójt podziękował za zaangażowanie  w seminarium parkowym pani sołtys Brodów, seniorkom, 
uczniom szkoły oraz wszystkim mieszkańcom gminy Brody. 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady i Przewodniczących komisji o działaniach podejmowa- 
    nych w okresie  międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący Rady : 
- brał udział w posiedzeniu wspólnych komisji 
- przygotował dzisiejszą sesję. 
 
L. Kossak przedstawił wnioski wspólnych komisji. 
Do rozstrzygnięcia przez radę pozostał wniosek dot. placu zabaw. 
 
5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012 – 2013 
 
Radni wcześniej  otrzymali informacje, które analizowali na posiedzeniu wspólnych komisji. 
 
6. Informacja dot. analizy oświadczeń majątkowych. 
 
Przewodniczący Rady odczytał treść  informacji dot. oświadczeń majątkowych radnych. 
Wójt odczytał informację dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez kierowników jednostek. 
 
7. Realizacja ustawy śmieciowej. 
 
Radni wcześniej otrzymali informację dot. realizacji zadań w zakresie gospodarki odpadami. 
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L. Kossak  - był zorganizowany odbiór śmieci wielkogabarytowych. Nie wszystko jednak zabrano . co 
teraz z tym zrobić. 

Wójt  wyjaśnił, że dokładnie było określone co zaliczyć do wielkogabarytów. Ludzie wynosili wszystko 
Te śmieci będziemy mogli zabrać po święcie  Wszystkich świętych  

L. Kossak  - kiedy  PSZOK będzie gotowy? 
Wójt odpowiedział, że po 4.11.2013r.. 
 
8. Stan przygotowania cmentarzy do święta „Wszystkich Świętych” 
 
Wójt był na cmentarzu w Brodach. Przy pojemnikach są  worki na liście  i jest czysto. 
 
M. Kowalski – na starej części cmentarza są nie zebrane liście,  na  cmentarzu w Zasiekach jest za 
mały  śmietnik. 
 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a/ ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych powyżej 4,5% zawartości  

     alkoholu przeznaczonych do sprzedaży poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży 
     oraz ustalenia   zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów 
     alkoholowych. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (13) 
 

 b/ ustanowienia pomnika przyrody 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (13) 
 

c/ obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa  obliczenia podatku rolnego, 

 

L. Kossak stwierdził, że w projekcie uchwały  była stawka 65 zł. Komisja proponowała  62 zł. 

Przewodniczący Rady  prosił o przegłosowanie wniosku komisji, kto jest za propozycją 62 zł? 

Za – głosowało 10 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący Rady  odczytał treść uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

 d/ ustalenia stawek podatku od nieruchomości w 2014r. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. . 

Za podjęciem uchwały głosowało  12 radnych, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

e/ zmiany w budżecie na 2013r. 

Pani Skarbnik prosiła, by radni poprawili w swoich materiałach w zał. nr 2  zamiast § 4330 wpisać  

§ 2200. 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy radni (13) 
 

10. Interpelacje i zapytania radnych 

Z. Bejnarowicz zadał pytania Wójtowi 

-  dlaczego nie otrzymał odpowiedzi na interpelację 
-  należy zwrócić uwagę Energetyce, by szybciej usuwali awarie.. W  Zasiekach , Brożku nie świecą  
   lampy uliczne przy budynkach 72, 76 , oraz na ulicy przy dawnej szkole. 
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L. Kossak złożył interpelacje , by Urząd Gminy wystąpił do Agencji Nieruchomości Rolnej  z  
informacją,  że  przy drodze wojewódzkiej w  Grodziszczu, stoi   budynek, który  grozi zawaleniem. 
Czy w tym roku usuną to gruzowisko? 

T. Żychliński złożył na ręce przewodniczącego rady pisemną interpelację. 

11. Wolne wnioski.    

 

Pan Niedźwiecki z Datynia – zgłosił, że droga powiatowa od strony Brodów jest niewidoczna. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat  zakupu placu zabaw dla szkoły. 
Radni powinni zdecydować, czy  znajdą się środki na dofinansowanie na duży czy mały plac zabaw. 

Pani Skarbnik stwierdziła, że budżet będzie zamknięty nadwyżką, z przeznaczeniem na spłatę 
kredytów. W 2014r. będzie kumulacja spłat pożyczki i kredytów. 
Nie mamy dochodów i  nie będzie nas stać na  duży plac zabaw. Proponuje więc mały plac zabaw. 
 
Przewodniczący Rady zaproponował przegłosowanie, kto jest za  małym placem zabaw. 
Za – głosowało 10 radnych, 3 wstrzymało się od głosu. 

B. Bawtro uważa, że jeżeli będzie ogrodzony większy obszar to kiedyś może zrealizujemy większy 
plac zabaw. 
Dyrektor Zespołu Szkół odpowiedział, że  ogrodzony  zostanie duży plac zabaw. 

L. Kossak  -  powrócił do sprawy budowy drogi do szkoły.  
Urząd złożył wniosek o dotację, który został odrzucony ponieważ nie  spełnia wymogów. 
Szokuje go koszt inwestycji. Znalazł propozycje budowy dróg dużo tańszych. 
Uważa, że należy sporządzić hierarchię remontu dróg w gminie.  

Dyrektor Szkoły – za poprzedniego Wójta    miał projekt drogi, koszt  budowy przewidywał kwotę ok. 
100 tys.. Obecny Wójt podjął starania, ale rada  zablokowała  te działania. Nie ma końca dyskusji.  
Nie wierzy, że plac zabaw kiedyś będzie rozbudowany, ponieważ  co roku budżet jest mały. 
Droga miała być gminna. Tam jest duży ruch samochodów, ponieważ naprzeciwko jest  biblioteka, 
gdzie stoją samochody. Dyrektor musi zapewnić bezpieczeństwo dzieciom. 

Jadwiga Majewska  spytała jaka jest  ściągalność  opłat za wodę oraz podatków. 

Radca prawny wyjaśnił, że za zaległości  podatkowe  prowadzonych jest  40 spraw, są sprawy 
kierowane do Sądu, połowa z nich jest nieściągalna. 

M. Tracz – komisje się tym zajmowały. 

L. Kossak – na komisji Mienia Komunalnego omawiany jest ten temat. Są sprawy kierowane do Sądu, 
w niektórych przypadkach jest odcinany dostęp do wody. 
Jeżeli jest sprawa w sądzie to kiedyś muszą te zaległości oddać. 

Wójt -  odniósł się do budowy drogi do szkoły.  
Kwota 1 mln. zł. wynika z kosztorysu. Po przeprowadzonym przetargu kwota  wynosiła 500 tys. zł. 
Gdyby był wkład własny to droga byłaby już wykonana. 

L. Kossak uważa, że na drogę powinna być dotacja. Nie wiedzieli, że nie jest to droga publiczna, 
dowiedzieli się dopiero, gdy  odmówiono dofinansowania. 

Dyrektor Szkoły – domagał się wpisania do budżetu na 2013r.  kwoty na budowę tej drogi.  
Powiedziano, że jeśli gmina sprzeda grunty na kwotę 300 tys. zł.  to te środki zostaną przekazane na 
budowę drogi. Widzi w tym brak woli. Gmina straciła na tym, że nie korzysta z tego co może. 
 
12. Zamknięcie obrad Sesji.  

O godz. 10
27  

Przewodniczący Rady Gminy p. Marek Tracz zamknął obrady XXXII Sesji Rady Gminy 
Brody. 

Protokołowała 
Mirosława Dudziak 
 

 


